
P R O T O K Ó Ł  Nr XL/10 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  7 lipca 2010 roku w godzinach  900 – 1300 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności. 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk,  Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,  radca prawny p. Andrzej Latoch. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne 

a/ stwierdzenie quorum 
b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
c/ ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
    - Przewodniczącego Rady  Gminy 
    - Wójta Gminy 
    - Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
    1/ zmiany budŜetu gminy  na 2010 rok 
    2/  zmieniająca uchwałę  w sprawie zatwierdzenia Planów Odnowy Miejscowości w  
         gminie Komarówka Podlaska na lata 2010-2017 
    3/  udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi Radzyńskiemu  na dofinansowanie  
         zorganizowania  Przedszkola Specjalnego  w strukturze Specjalnego Ośrodka  
         Szkolno-Wychowawczego w Radzyniu Podlaskim 
    4/  przekazania Powiatowi Radzyńskiemu zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska  
        w zakresie załoŜenia i prowadzenia przedszkola specjalnego. 
    5/  intencyjna  w sprawie  zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania   
         inwestycyjnego  „ Rozbudowa wraz z remontem budynku Domu Kultury w Komarówce   
         Podlaskiej „w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju  
        Obszarów Wiejskich na  lata 2007-2013 
     4/ wyraŜenia zgody na wynajęcie nieruchomości stanowiącej własność Gminy  
         Komarówka Podlaska 
     5/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej  
        Nr 1106L relacji od drogi nr 0072 – „ Kolembrody – Mokre” 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
6. Wolne wnioski 
7. Zamknięcie obrad. 
      
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   - dokonał otwarcia  sesji. 
Powitał wszystkich  przybyłych. 
 
Ad.1a/   stwierdził  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania   
uchwał , poniewaŜ  na 15 radnych  ustawowego   składu  Rady  w sesji uczestniczy 13  
/ nieobecni p. Monika Piątkowska,  i Grzegorz  Domański /. 
b/ protokół z  ostatniej  sesji  był  wyłoŜony  do  wglądu, proponuję  przyjęcie bez 
odczytywania . 
Proszę o uwagi. 
Uwag nie zgłoszono. 



 
Za przyjęciem  protokołu  bez odczytywania   głosowano jednomyślnie – 12 za, 1 

radny wstrzymał się od głosu.  

 

c/ Proponowany porządek obrad Państwo otrzymali. 
Pan Wójt wystąpił  z wnioskiem  o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji  uchwał  
w sprawie : 
-  udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi Radzyńskiemu  na dofinansowanie  
    zorganizowania  Przedszkola Specjalnego  w strukturze Specjalnego Ośrodka  Szkolno- 
   Wychowawczego w Radzyniu Podlaskim 
-  wyraŜenia zgody na wynajęcie nieruchomości stanowiącej własność Gminy  
    Komarówka Podlaska 
 -  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej  
    Nr 1106L relacji od drogi nr 0072 – „ Kolembrody – Mokre” 
Umieścimy je jako kolejne podpunkty punktu 3. 
Uchwałą w sprawie zmiany budŜetu   zajmiemy się  w pkt 3  podpunkcie 1 . 
Przedstawił  porządek obrad po uwzględnieniu zmian . 
 
 Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu : 11 za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.. 

  

Ad.2. Przewodniczący  Rady  Gminy p . Marek Patkowski   -    w okresie międzysesyjnym 
uczestniczyłem w pracach Komisji Rady Gminy,  pełniłem dyŜur w Urzędzie Gminy oraz  
wziąłem udział w  Kiermaszu Sztuki Ludowej w  Kolembrodach i  Przeglądzie  Zespołów 
Ludowych w Komarówce Podl. 
 
Wójt Gminy – trwa budowa wodociągu w Komarówce Podlaskiej, zostały juŜ pobrane próby 
wody. 
Zleciłem podłączenie kilku domów przy ul. Międzyrzeckiej  gdyŜ będzie robiona 
nawierzchnia  asfaltowa a  byłby to odcinek sieci awaryjny. 
Wszystko wychodzi na prostą, woda popłynie do końca lipca br. 
Wykonawca wodociągu idzie w kierunku Walinny, połoŜy  linię  główną a przyłącza w roku  
przyszłym. 
Rozpoczęty został remont chodnika na ul. Staszica i Międzyrzeckiej, odnośnie połoŜenia 
krawęŜnika po drugiej stronie tych ulic będę jeszcze rozmawiał. 
Zakupiony został samochód do przewozu osób  niepełnosprawnych, został on przekazany do 
GOPS  / umowa uŜyczenia/ i tam zatrudniony jest kierowca  p. Korczyk, wozi juŜ od 
21.06.br. 
Odbył się przetarg na kredyt na wodociąg  i samochód -  wygrał BS Radzyń Podlaski. 
Droga w Przegalinach Małych i  DuŜych – będzie składany wniosek na „schetynówkę”. 
Budowana jest scena  w Komarówce podlaskiej.  
Zleciłem wykonanie dokumentacji na  remont remizy w Brzozowym Kącie – tam będzie 
problem ze zrobieniem szamba. 
Wnioski unijne  do ZAPIECKA  - mały projekt został uzupełniony i juŜ  poszedł a ten z  
odnowy miejscowości  to dzisiaj rozstrzygniemy sprawę podejmując stosowną uchwałę. 
Droga Kolembrody –Mokre -  pomoc dla Powiatu  -  dobrze byłoby przykryć tą nawierzchnię, 
rozmawiałem  z radnymi powiatu i dobrze byłoby przekazać  ta  uchwałę Staroście, by  
Podziękował za udział w czynie społecznym  i wywózce dróg gminnych do łąk 
z kopalni w  Derewicznej. 



Po za tym brałem  udział w pracach Komisji stałych Rady Gminy oraz na bieŜąco 
przyjmowałem interesantów. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej radny Grzegorz Domański – wczoraj odbyliśmy 
połączone z Komisją Rolnictwa posiedzenie  naszej Komisji,  omawialiśmy  propozycje 
zmiany budŜetu gminy, opiniowaliśmy projekty uchwał na dzisiejszą sesje oraz  
analizowaliśmy stan KSW – potrzebę   melioracji. 
Zajęliśmy teŜ stanowisko w sprawie pomocy rzeczowej  gminie Janowiec. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa radny Jan Borowik -  nasza Komisja odbyła 2 
posiedzenia – na pierwszym  dokonaliśmy objazdu dróg gminnych by określić ich stan i 
zakres potrzebnych remontów , podjęliśmy wniosek o pomocy rzeczowej  gminie Wilków 
- zbiórka Ŝywności  i środków czystości  - na ręce radnych podziękował mieszkańcom gminy 
za  udzieloną pomoc. 
Zajęliśmy się  równieŜ   funkcjonowaniem straŜy na terenie gminy  od strony zadaniowej.  
Drugie spotkanie łącznie z Komisją BudŜetową  - tematykę  przedstawił  kol. Domański. 
 
Ad.3/1 Skarbnik Gminy – materiały  zostały radnym przekazane.  
Przedstawiła proponowane zmiany w budŜecie gminy na 2010 rok  
wprowadzić do budŜetu : 
- przychody ze sprzedaŜy majątku / działka i 2 kontenery/, 
-  szkoły , odszkodowanie z ubezpieczenia  / uszkodzenia zimowe/, 
-  wpłata BS  na OSP Derewiczna i Brzozowy Kąt 
- pismo z FOGR – na drogę Wólka Komarowska – śulinki, 
- środki  do sfinansowania przez Lokalna grupę działania w zakresie „Odnowa i  Rozwój  
  Wsi” 
- środki do finansowania przez  Lokalną grupę działania w zakresie „Małe Projekty” 
Po stronie wydatków : 
-   ze środków przeznaczonych na pomoc dla Powiatu na remonty dróg zabieramy kwotę 99  
     tys. zł. i przeznaczamy ją na remonty bieŜące dróg. 
-  przeznaczyć środki na wypłatę ekwiwalentu straŜakom za udział w powodzi. 
-  wzrosła składka na ZAPIECEK, 
- przeznaczyć środki na ubezpieczenie samochodu, 
- na  remont istniejących budynków uŜyteczności publicznej w miejscowościach  
Brzozowy Kąt, Kolembrody, Komarówka Podl., Walinna, Woroniec, Wiski, Przegaliny DuŜe,  
śelizna z przeznaczeniem na świetlice wiejskie. 
Budowa sceny w Komarówce Podl. –koszt jest spory i traktowana jest jako inwestycja. 
Koszt 35 897 zł. – do funduszu sołeckiego dokładamy 14 tys. zł. 
Został zrobiony remont strzelnicy – koszt 15 tys. zł., musimy dołoŜyć 7 tys. zł. 
9 400 – pomoc dla Powiatu  na zorganizowanie Przedszkola Specjalnego . 
Kwota 9 800 zł. z rezerwy budŜetowej  :  opieka nad zielenią w Komarówce Podl.,  
dopłata do pomnika  – wykonawca uwaŜał, Ŝe kwotę 22 tys. zł. ma wziąć do ręki  - musimy 
dołoŜyć na pochodne  oraz  na remonty szkół / remont kuchni  – zalecenia sanepid /. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej –  omawiane  na posiedzeniu  Komisji propozycje 
zmian w budŜecie gminy  Komisja nasza  zaopiniowała pozytywnie. 
 
Skarbnik Gminy – zaznaczyłam, Ŝe  wykorzystanie środków z  rezerwy  nie było  wczoraj 
omawiane. 
 



Radna Joanna Krupska – czy wczoraj nie było wiadomo, Ŝe na pomnik  potrzeba więcej niŜ 
22 tys. zł. ?, czy nie było wiadomo, Ŝe potrzeba na remont  kuchni w szkole? 
 
Skarbnik Gminy – o brakach środków było wiadomo, ale nie było konkretnej decyzji. 
 
Wójt Gminy – było wiadomo, mówiliśmy o wielu sprawach i być moŜe te drobne zostały 
pominięte.  
 
Radna Joanna Krupska – kwota na zieleń 950  zł.? 
Jak pamiętam to przy uchwalaniu budŜetu Pan Wójt występował o dodatkowe środki  dla  
p. Mróz, która miała pielęgnować tą zieleń  i zostały przyznane – dlaczego są braki i dlaczego 
na  2 osoby? 
 
Skarbnik Gminy –  kwota uchwalona to 800 zł. 
 
Wójt Gminy – Pani radna pomyliła   z rokiem ubiegłym to wówczas występowałem o  
zabezpieczenie  środków  dla p. Mróz , teraz środki podzieliłem na 2 osoby gdyŜ od września 
p. Mróz pójdzie  na dowozy dzieci. 
 
Skarbnik Gminy -  jedna Pani będzie zatrudniona na okres 2 miesięcy a  druga na okres 3 
miesięcy a mamy w budŜecie 800 zł. więc brakuje 950 zł. 
 
Radny Jan Borowik -  czy pomnik ten był zamawiany bez Ŝadnej umowy ,w Polsce przecieŜ 
obowiązuje cena brutto – czy była to tylko rozmowa, nie wiem  co się dzieje ale jestem tym  
zaskoczony  gdyŜ wyszła duŜa kwota – duŜa róŜnica. 
 
Wójt Gminy – to Ŝe podajemy ceny brutto to błąd, w większości podaje się ceny netto. 
Umowa była zawarta bez zapisu brutto czy netto. My myśleliśmy o cenie  brutto a  
wykonawca o netto. Faktycznie było to nieporozumienie ale trzeba z tego  jakoś wyjść z 
twarzą  , trzeba to uzupełnić. 
 
Radny Grzegorz Domański -  czy chodzi tu o kwotę VAT? 
 
Skarbnik Gminy – o podatek dochodowy. Informowaliśmy się i  wykonawca nie ma 
zarejestrowanej firmy więc musimy potrącić podatek gdyŜ będzie nas ścigał Urząd Skarbowy. 
 
Radny Janusz Mazuruk – nie mieści mi się to w głowie, jeŜeli jest to firma to wszystko jest 
jasne, dla mnie jest to duŜa kwota pieniędzy , nic  z tego nie rozumiem,  czy będzie to 
udokumentowane fakturą czy rachunkiem. 
Według mnie to  ktoś się z  kimś do końca nie dogadał – to jest niezrozumiałe. 
 
Wójt Gminy – jest to na pewno  swego rodzaju niedopatrzenie ale trzeba z tego wyjść. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2010r 
 
 Uchwała w sprawie zmiany  budŜetu gminy na 2010 rok została podjęta w 
głosowaniu : 7za, 1 przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 13/  i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 



Ad.3/2 Wójt Gminy – Urząd Marszałkowski  zwrócił do uzupełnienia nasz  wniosek o 
przyznanie pomocy w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi”, wniosek naleŜy uzupełnić o 
przeznaczenie i cel danej inwestycji. Odbyły się  zebrania wiejskie , podjęte zostały stosowne 
uchwały zmieniające wcześniej uchwalone plany odnowy poszczególnych miejscowości. 
Zakres inwestycji zmienił się w Kolembrodach -  został rozszerzony o remont Kościoła / 
wymiana okien/ i ułoŜenie kostki wokół Kościoła. Remont ten nie obciąŜa budŜetu gminy, 
jest realizowany  z budŜetu Parafii. 
Rozszerzenie jest równieŜ w Komarówce Podl. o remont budynku po byłym przedszkolu. 
 
Radna Joanna  Krupska – czy chodnik teŜ będzie realizowany z budŜetu Parafii? 
 
Wójt Gminy – tak, jak juŜ informowałem  nie obciąŜa to naszego budŜetu. 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz – przedstawiła projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia Planów Odnowy Miejscowości  w  gminie Komarówka  Podl. na  lata 2010-
2017. 
 
 Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planów Odnowy 
Miejscowości  w  gminie Komarówka  Podl. na  lata 2010-2017  została podjęta w 
głosowaniu  : 11za, 2 radnych wstrzymało się od głosu / obecnych 13/ i stanowi  
załącznik do protokołu. 
 
3/3 Wójt Gminy – Wójt Gminy  - przedstawił treść pisma  otrzymanego ze Starostwa 
odnośnie  udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
zorganizowania Przedszkola Specjalnego w strukturze  Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Radzyniu Podlaskim. 
W roku ubiegłym podejmowaliśmy  uchwałę w sprawie  pomocy  powiatowi radzyńskiemu w 
przygotowaniu pomieszczeń  na  przedszkole specjalne ale nie doszło do  jego  utworzenia . 
W  roku bieŜącym Pan Starosta zwrócił się  więc ponownie z tą sprawą dołączając koszty 
utrzymania przedszkola od września do końca grudnia br.   gdyŜ nie otrzymają  na ten czas  
subwencji  oraz  w okresie późniejszym  jeŜeli subwencja nie pokryje kosztów  utrzymania 
Przedszkola  to teŜ  będziemy partycypować w  kosztach. 
Sprawą  zajmowała się wczoraj Komisja BudŜetowa i Rolnictwa -  ich stanowisko było  
- pokryć tylko  koszty  przygotowania  pomieszczeń. 
NiezaleŜnie od uczestnictwa naszych  dzieci Pan Starosta proponuje  kwotę dofinansowania  
zaleŜnie od ilości mieszkańców . 
Szczegółowe warunki udzielenia pomocy  będzie określać stosowne porozumienie. 
 
 Radna  Maria  Sokołowska – czy gmina będzie miała wpływ na koszty? 
 
Wójt Gminy – określi to porozumienie. 
UwaŜam, Ŝe warto  teŜ  zastanowić się  nad środkami  na utrzymanie przedszkola od września 
do grudnia  gdyŜ jest to zadanie gminy  a przecieŜ  muszą  za coś  to przedszkole  utrzymać. 
 
Radny Sławomir Ilczuk –  miesięcznie wychodzi to ok. 2 500 zł., wczoraj spotkałem się z 
pytaniem -  dlaczego nie moŜemy otworzyć  tego przedszkola u siebie? 
 
Radna Maria Sokołowska -  utrzymanie całego przedszkola byłoby na pewno  trudne ale jest 
moŜliwość tworzenia grup integracyjnych, wymagałoby to zatrudnienia nauczyciela i 
specjalistów, których obecnie  mamy przy realizacji programu unijnego. UwaŜam , Ŝe  w 



przyszłości  moglibyśmy  pomyśleć  ale trzeba myśleć o niepełnosprawności , celowym 
byłaby integracja  z dziećmi w pełni sprawnymi. 
 
Radny Janusz  Mazuruk -  skoro ktoś zdecydował się by to przedszkole prowadzić to 
powinniśmy to wspierać, takie przedszkole jest przygotowywane dla dzieci o duŜym  stopniu  
niepełnosprawności  - dzieci autystyczne więc przynajmniej  na początku  nie mogą one 
funkcjonować wspólnie z dziećmi  w  pełni sprawnymi. 
RóŜnice  w niepełnosprawności tych dzieci są bardzo duŜe. 
 
Radna Maria Sokołowska -  pracowałam przez 9 lat z dzieckiem o znamionach autyzmu. 
Musimy jednak myśleć o dowoŜeniu tych dzieci, potrzebny jest opiekun więc to teŜ są koszty. 
 
Wójt Gminy – przede wszystkim potrzebne jest orzeczenie lekarskie. 
Na terenie naszej gminy  z tego co wiem  tylko 2 osoby mają takie orzeczenia i wyraŜają chęć 
uczęszczania do przedszkola  więc jest to trochę za mało na grupę. 
 
Radny Grzegorz Domański – czy zawarcie tego porozumienia jest określone czasowo ? 
 
Wójt Gminy – nie. Pan Starosta  nie  uzaleŜnia  kosztów  od  uczestnictwa naszych dzieci  
ale  od ilości mieszkańców naszej gminy. 
 
Radna Maria  Sokołowska – uwaŜam, Ŝe powinniśmy  głosować pozytywnie, gdyŜ na dzień 
dzisiejszy nie jesteśmy w stanie utworzyć  takiego przedszkola u nas, a skoro są chętni. 
 
Radny Janusz Mazuruk – uwaŜam, Ŝe Komisja  Oświaty  powinna zorientować się  jak 
takie przedszkole funkcjonuje – zapoznać  się, ze  szczegółami.  
JeŜeli upowaŜnimy dzisiaj  Pana Wójta do zawarcia tego porozumienia to potem bez względu 
na koszty będzie Pan Wójt zobligowany  je przyjąć. 
UwaŜam, Ŝe  na  dzisiaj powinniśmy  podjąć  uchwałę  o dofinansowaniu tylko kosztów 
przygotowania pomieszczeń,  o reszcie zdecydujemy później. 
Projekt porozumienia  powinien być nam przedstawiony. 
 
Wójt Gminy – dzisiaj moŜemy podjąć uchwałę  tylko o przeznaczeniu środków na adaptację 
pomieszczeń o reszcie zdecydujemy później. 
 
Sekretarz  Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Radzyńskiemu na dofinansowanie  zorganizowania Przedszkola Specjalnego w 
strukturze Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego  w Radzyniu  Podlaskim. 
 
 
 Uchwała   w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na 
dofinansowanie zorganizowania  Przedszkola Specjalnego w strukturze Specjalnego 
Ośrodka  Szkolno - Wychowawczego w Radzyniu Podl.  została podjęta w głosowaniu : 
12za, 1 radny wstrzymał się od  głosu / obecnych 13/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/4Sekretarz Gminy – przedstawiła  projekt uchwały w sprawie  przekazania Powiatowi 
Radzyńskiemu zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska w zakresie załoŜenia i 
prowadzenia przedszkola specjalnego. 
 



 Uchwała w sprawie  przekazania Powiatowi Radzyńskiemu zadania własnego 
Gminy Komarówka Podlaska w zakresie załoŜenia i prowadzenia przedszkola 
specjalnego została podjęta w głosowaniu: 9 za, 4 radnych wstrzymało się od głosu  
/ obecnych 13/   i stanowi załącznik  do protokołu. 
 
 
Ad.3/ 5. Wójt Gminy -  dokumentacja na remont budynku po Przedszkolu została 
przygotowana,  wnioski Urząd Marszałkowski przyjmuje do 16 lipca 2010r.  ,  
w  budŜecie naleŜy   pokazać  zabezpieczenie  całości środków   i stąd projekt tej uchwały. 
Realizacja zadania w przyszłym roku. Kosztorys opiewa na 935 tys. zł. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych na wykonanie zadania inwestycyjnego „ Rozbudowa wraz z remontem budynku 
Domu Kultury w Komarówce Podlaskiej „ w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi” 
objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 
 
 Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania 
inwestycyjnego „ Rozbudowa wraz z remontem budynku Domu Kultury w Komarówce 
Podlaskiej „ w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  została podjęta w głosowaniu: 12 za , 1 radny 
wstrzymał się od głosu / obecnych 13/  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
3/5  Wójt Gminy – sprawa dotyczy naszego zakładu komunalnego  by moŜna było starać się  
o  środki w ramach funduszy UE  program  PROW 2007/2013 działanie „ Tworzenie i 
Rozwój Mikroprzedsiębiorstw” muszą  mieć  lokal oraz część  działki  - stąd  projekt  tej 
uchwały. Sporządzimy  stosowna umowę najmu – przysłowiową złotówkę. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  wyraŜenia zgody na wynajęcie 
nieruchomości  stanowiącej własność gminy Komarówka Podlaska. 
 
 Uchwała w sprawie  wyraŜenia zgody na wynajęcie nieruchomości  stanowiącej 
własność gminy Komarówka Podlaska  została podjęta jednomyślnie – 13 za  i stanowi  
załącznik do protokołu. 
 
3/6 Wójt Gminy – przy  uchwalaniu budŜetu  wprowadziliśmy  pomoc  finansową  
Powiatowi  Radzyńskiemu na remonty dróg  powiatowych  chciałbym  ruszyć  drogę 
Kolembrody – Mokre  tj. ta droga w kierunku p. Jasińskiego. 
Rozmawiałem wczoraj z radnymi powiatowymi i dobrze byłoby podjąć  stosowną uchwałę.  
UwaŜam, Ŝe  remont  tej drogi odciąŜyłby ruch  z drogi do p. Sadowskiego  mam na uwadze 
ten  most. 
Powinniśmy pokazać, Ŝe mamy te środki i przekazujemy je, będzie to motyw do działania ze 
strony Powiatu. 
UwaŜam, Ŝe powinniśmy z całą determinacją ruszyć na  Powiat – by nas nie odpuścili. 
 
Radny Andrzej Romaniuk – bardzo dobrze, Ŝe Pan Wójt rusza ten temat, gdyŜ ten nasz 
most jest naprawdę  w bardzo złym  stanie, potrzebny jest tam znak ograniczenia tonaŜu.  
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi radzyńskiemu na remont drogi powiatowej nr 1106 L relacji od drogi nr 0072 -  
Kolembrody – Mokre. 



 
 
 Uchwała w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na 
remont drogi powiatowej nr 1106 L relacji od drogi nr 0072 - Kolembrody – Mokre  
została  podjęta w głosowaniu : 12 za, 1 radny wstrzymał się od głosu / obecnych 13/ 
i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Ad.4. Radna Joanna Krupska – kiedy wpłynął wniosek o wprowadzenie tej uchwały  do 
porządku obrad – rozumiem, Ŝe dzisiaj bo wczoraj  nie było jeszcze nic wiadomo. 
Ile pieniędzy poszło na szkolenie pracownika  odpowiadającego  za sporządzanie wniosków? 
 
Pan Stanisław  Golanko – kiedy będą łatane dziury w drogach po zimie oraz  uzupełniany 
dowóz piasku czy teŜ  ŜuŜlu. 
KrzyŜówka w śeliźnie przy Kaplicy  - tam są duŜe  dziury , kiedy  będzie remont. 
Droga powiatowa śelizna – Kolembrody   jest bardzo zakrzaczona  , krzaki przesłaniają 
widoczność  coś naleŜy z tym zrobić. 
Co z budynkiem naszej szkoły? 
 
Pan Józef Wiszniewski -  co z problemem melioracji – problem jest a nic się nie robi by go 
rozwiązać. 
 
Wójt Gminy -  koszty szkolenia  pracownika  nie były duŜe gdyŜ gro szkoleń to były 
szkolenia unijne  więc  są to  tylko koszty dojazdu. Odpowiedź  dam na piśmie. 
śuŜel  moŜe być w kaŜdej chwili – został zamówiony. 
Tłuczeń – usiądziemy z  p.  Adą i p. Jabłońskim  i ustalimy za ile moŜemy kupić i gdzie ile 
potrzeba. 
Dziury na drogach -  jak będą robili na terenie naszej gminy to zrobią i  dziury, 
Ubytek na  skrzyŜowaniu w  śeliźnie  zgłoszę  do Powiatu jak teŜ zgłoszę zakrzaczenie. 
W najbliŜszym czasie będziemy rozmawiali ile środków przeznaczymy na kruszywo, piasek 
itp. 
Melioracja -  nie jest zadaniem własnym gminy , problem melioracji poruszałem na  
wszystkich zebraniach wiejskich i będę poruszał go nadal . Musi być zainteresowanie  
rolników – inicjatywa oddolna  do działania my moŜemy pomóc organizacyjnie. 
Dalej będę na ten temat rozmawiał, jest to zadanie dla nas wszystkich. 
Wszystkie urządzenia melioracyjne są naprawdę zniszczone, zechcę by przyjechała p. Mróz  
z Powiatu i spotkała się z Komisją Rolnictwa , by przybliŜyła nam ten temat – podała 
orientacyjny koszt   - składkę  z 1 ha  itp. 
 
Radny Jan Borowik – wszyscy wiemy jak skończyła się działalność  naszej KSW. 
 
Radny Grzegorz Domański – poruszaliśmy temat melioracji na wczorajszym naszym 
wspólnym posiedzeniu  i doszliśmy do wniosku  by zwołać takie spotkanie  rozszerzone  
nawet o Zarząd KSW. UwaŜam, Ŝe powinniśmy wypracować jakieś  stanowisko  w tej 
sprawie, przygotować szczegóły  i przedstawić ludziom, starć  się  zakończyć ten temat. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski -   w ostatnim czasie wpłynęły 2 pisma 
- z UW w Lublinie – informacja o osobach i terminie złoŜenia oświadczeń majątkowych  
/ przedstawił treść pisma/, 
- od P. Dyr. Zespołu Szkół Samorządowych – przedstawił treść pisma. 
 



Radna Maria Sokołowska – czy w Statucie   jest zapis, Ŝe mam występować  z pismem  do 
pani Dyrektor? 
Na jednym  z posiedzeń Komisji Oświaty omawialiśmy Sprawozdanie z działalności szkół  za 
I półrocze i wtedy Pani dyrektor wiedziała co ma przygotować – jakie informacje, a dzisiaj 
juŜ nie wie.  Co do treści naszej rozmowy to mam świadka, rozmawiałyśmy w obecności  
p. Wołodko,  która  wtrąciła się i powiedziała do pani Dyrektor, Ŝe ma przygotować wszystko 
to co jest na Radzie podsumowującej. 
Ja równieŜ przygotowałam pismo do Pana Wójta .  Jak ja , jako Przewodnicząca Komisji 
Oświaty  mogę się czuć  gdy z ust Pani Dyrektor  padają słowa – „ nie wiem po co ja tutaj 
przychodzę, ciągle jestem tylko  o coś pytana” 
Wnioskuję by Rada Gminy zajęła się działalnością  Zespołu  Szkół i Pani Dyrektor. 
Emeryci teŜ przygotowują  pismo  w sprawie funduszu socjalnego. 
Na  posiedzeniach Komisji zadaję pytania związane z działalnością szkół  a Pani Dyrektor  
stwierdza, Ŝe pytania są trudne. 
UwaŜam, ze Rada Gminy winna zająć się tym tematem. 
Do dnia dzisiejszego nie otrzymałam nagrody jubileuszowej – czy o swoje mam błagać na 
kolanach? 
 
Wójt Gminy – zwracałem uwagę  Paniom na umiar, 2 osoby z wyŜszym wykształceniem i 
nie potraficie się porozumieć. 
Roszczenia pracownicze – proszę  wystąpić z pismem i Pani Dyrektor będzie musiała  do tego 
się ustosunkować. 
Proponuję spotkanie i szczerą  rozmowę. 
Proszę nie bać się nawet Sądu , jeŜeli coś się Pani naleŜy to wypłacimy.   
Kto ma zajmować się wyjaśnieniem zachowań pani Dyrektor – Komisja  Rewizyjna , proszę 
to sprecyzować.  Są to Wasze wzajemne Ŝale , uwaŜam, Ŝe  powinniśmy się spotkać wspólnie 
z Panem Przewodniczącym i Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i porozumieć się.  
 
Radny Grzegorz Domański – wczoraj na posiedzeniu naszych Komisji wnioskowaliśmy o 
podjęcie   działań mających na celu  pomoc gminie Janowiec poszkodowanej w czasie 
ostatniej powodzi. Pomoc   w postaci paszy pełnowartościowej – maja takie zapotrzebowanie 
by dotrzymać zwierzęta . 
Firma KOJPASZ  zobowiązała się zrobić pasze  jeŜeli dostarczymy zboŜe i damy środki na 
zakup komponentu białkowego. Dowóz zboŜa do mieszalni wziąłem na siebie . 
Chciałbym by sołtysi zgodzili się zająć tym tematem – zbiórka zboŜa  i pieniąŜków  na 
komponent białkowy.  Chodzi nam o szybką pomoc, by mieszkańcy tej gminy mieli czym 
karmić  zwierzęta do Ŝniw. 
 
Pan Andrzej Kowalczuk – akcja na pewno by się udała, muszą  ogłosić ją KsięŜa, 
przejechalibyśmy  ciągnikami i zabrali zboŜe i pieniąŜki. 
 
Radny Grzegorz Domański -  prosiłbym   by sołtysi zostali po sesji na kilka minut, ustalimy 
zasady. 
 
Pan Kazimierz Szymanek – na następną sesję dać sołtysom projekty uchwał by mogli 
zapoznać się i uczestniczyć w sesji  a nie byli tylko widzami. 
 
Wójt Gminy – zaprosił wszystkich radnych i sołtysów na przejaŜdŜkę   nowo zakupionym 
samochodem do Kolembród gdzie odbędzie się poświecenie samochodu. 
 



Ad.7. Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski   - po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonał zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękował  wszystkim za udział. 
 

Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 Protokolant            Przewodniczący  Rady  Gminy 
          
         Wiesława Troć                Marek Patkowski 
       
 Protokół  sporządzono dnia 19 lipca 2010 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  20 lipca 2010 roku. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ 

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu  7 lipca 2010 roku 

 
 
 
Uchwała XL/212/2010 w sprawie  zmiany budŜetu gminy na 2010 rok 
 
Uchwała XL/213/2010   zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planów 
Odnowy Miejscowości  w  gminie Komarówka  Podl. na  lata 2010-2017  
 
Uchwała Nr XL/214/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Radzyńskiemu na dofinansowanie zorganizowania  Przedszkola Specjalnego w 
strukturze Specjalnego Ośrodka  Szkolno - Wychowawczego w Radzyniu Podl. 
 
Uchwała Nr XL/215/2010 w sprawie  przekazania Powiatowi Radzyńskiemu 
zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska w zakresie załoŜenia i prowadzenia 
przedszkola specjalnego .  
 
Uchwała Nr XL/216/2010  w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
wykonanie zadania inwestycyjnego „ Rozbudowa wraz z remontem budynku Domu 
Kultury w Komarówce Podlaskiej „ w ramach działania „ Odnowa i rozwój wsi” 
objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  
 

Uchwała Nr XL/217/2010  w sprawie  wyraŜenia zgody na wynajęcie nieruchomości  
stanowiącej własność gminy Komarówka Podlaska   
 
Uchwała Nr XL/218/2010   w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Radzyńskiemu na remont drogi powiatowej nr 1106 L relacji od drogi  
nr 0072 - Kolembrody – Mokre   
 
 
 
 
 
 
 
 
 


